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Załącznik do Protokołu nr BR.0002.8.2022 

Z obrad LIV sesji Rady Miejskiej w Sulechowie 

W dniu 17 maja 2022 r. 

1 

00:00:00.000 --> 00:02:07.100 

Nie działają?  

 

2 

00:02:07.100 --> 00:02:12.000 

No mam kliknięte. Co?  

 

3 

00:02:12.000 --> 00:02:18.900 

Albo o, raz. Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie  

 

4 

00:02:18.900 --> 00:02:42.800 

miejsc. Szanowni Państwo, bardzo proszę już o zajęcie miejsc.  

 

5 

00:02:42.800 --> 00:02:46.500 

Otwieram LIV zwyczajną sesję Rady Miejskiej w Sulechowie VIII  

 

6 

00:02:46.500 --> 00:02:50.300 

kadencji. Witam na dzisiejszej sesji Burmistrza Sulechowa, Pana  

 

7 

00:02:50.300 --> 00:02:53.800 

Wojciecha Sołtysa. Dzień dobry. Zastępcę Burmistrza, Pana  

 

8 

00:02:53.800 --> 00:02:57.100 

Marcina Górznego. Dzień dobry. Zastępcę Burmistrza i Sekretarza  

 

9 

00:02:57.100 --> 00:03:00.700 

Gminy Sulechów, Panią Magdalenę Klucznik. Dzień dobry. Skarbnika  

 

10 

00:03:00.700 --> 00:03:03.900 

Gminy Sulechów, Pana Marcina Fafułę. Dzień dobry. Sołtysów  

 

11 

00:03:03.900 --> 00:03:08.700 

sołectw Gminy Sulechów, kierowników wydziałów Urzędu Miejskiego,  

 

12 

00:03:08.700 --> 00:03:12.000 

obsługę prawną i kierowników jednostek organizacyjnych. Serdecznie  

 

13 

00:03:12.000 --> 00:03:15.200 
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witam mieszkańców Gminy Sulechów oraz wszystkich Państwa obecnych  

 

14 

00:03:15.200 --> 00:03:19.300 

na dzisiejszej sesji. Informuję Państwa, że sesja jest  

 

15 

00:03:19.300 --> 00:03:23.800 

transmitowana, nagrywana i publikowana. Wysoka Rado, bardzo  

 

16 

00:03:23.800 --> 00:03:26.700 

proszę, żebyśmy kliknęli kworum. Panie Bartku, jest uruchomione? Tak.  

 

17 

00:03:26.700 --> 00:03:30.700 

Stwierdzam na podstawie sprawdzenia w sposób elektroniczny kworum,  

 

18 

00:03:30.700 --> 00:03:34.200 

że na ustawowy stan wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie  

 

19 

00:03:34.200 --> 00:03:55.500 

na dzisiejszej sesji obecnych jest (...) A czemu mi się  

 

20 

00:03:55.500 --> 00:03:59.900 

nie wyświetla? Zawsze się wyświetlało. 15 plus 1, tak?  

 

21 

00:03:59.900 --> 00:04:09.100 

Jeszcze Przemek, tak i Roman.  

 

22 

00:04:09.100 --> 00:04:13.700 

17, tak? 18, tak?  

 

23 

00:04:13.700 --> 00:04:18.500 

Zaraz, zaraz to się zmieni, także stwierdzam, że na podstawie  

 

24 

00:04:18.500 --> 00:04:21.000 

sprawdzenia w sposób elektroniczny kworum, że na ustawowy stan  

 

25 

00:04:21.000 --> 00:04:24.300 

wynoszący 21 radnych Rady Miejskiej w Sulechowie na dzisiejszej  

 

26 

00:04:24.300 --> 00:04:27.700 

sesji jest obecnych 18 radnych. Bardzo proszę tych jeszcze,  
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27 

00:04:27.700 --> 00:04:29.900 

którzy tego nie włączyli, żeby za chwilę to kworum kliknęli.  

 

28 

00:04:29.900 --> 00:04:33.900 

W związku z tym stwierdzam, że obrady LIV sesji VIII Kadencji  

 

29 

00:04:33.900 --> 00:04:37.900 

Rady Miejskiej w Sulechowie są prawomocne do podejmowania uchwał.  

 

30 

00:04:37.900 --> 00:04:40.900 

Porządek obrad wszyscy radni otrzymali, a więc nie będę  

 

31 

00:04:40.900 --> 00:04:43.200 

odczytywać porządku. Czy do proponowanego porządku obrad  

 

32 

00:04:43.200 --> 00:04:46.200 

ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz zgłasza jakieś propozycje?  

 

33 

00:04:46.200 --> 00:04:50.100 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

34 

00:04:50.100 --> 00:04:57.200 

Informacja Przewodniczącego Rady Miejskiej w Sulechowie o  

 

35 

00:04:57.200 --> 00:05:00.300 

działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym. Informację  

 

36 

00:05:00.300 --> 00:05:04.500 

taką otrzymaliście Państwo drogą mailową. Została ona udostępniona  

 

37 

00:05:04.500 --> 00:05:08.000 

w sposób elektroniczny, dlatego nie będę jej odczytywać. Czy  

 

38 

00:05:08.000 --> 00:05:10.100 

ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz ma jakieś uwagi i  

 

39 

00:05:10.100 --> 00:05:15.700 

pytania do tej informacji? Nie widzę, zatem przechodzimy do  
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40 

00:05:15.700 --> 00:05:19.500 

kolejnego punktu. Punkt 4, informacja Przewodniczących Komisji  

 

41 

00:05:19.500 --> 00:05:22.600 

Rady Miejskiej w Sulechowie z prac komisji w okresie międzysesyjnym.  

 

42 

00:05:22.600 --> 00:05:29.300 

Bardzo proszę Przewodniczącego Komisji do Spraw Budżetu i  

 

43 

00:05:29.300 --> 00:05:32.100 

Gospodarki, Pana Wojciecha Szeflera o odczytanie sprawozdania z  

 

44 

00:05:32.100 --> 00:05:35.600 

prac komisji. Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu,  

 

45 

00:05:35.600 --> 00:05:39.300 

Szanowni Państwo. Protokół ze wspólnego posiedzenia Komisje  

 

46 

00:05:39.300 --> 00:05:43.500 

Budżetu i Gospodarki oraz Komisji do Spraw Wsi. Posiedzenie miało  

 

47 

00:05:43.500 --> 00:05:50.300 

miejsce 10 maja bieżącego roku i na komisji rozpatrywany był wniosek  

 

48 

00:05:50.300 --> 00:05:52.800 

Fundacji Generado w sprawie odstąpienia od żądania zwrotu  

 

49 

00:05:52.800 --> 00:05:57.300 

bonifikaty udzielonej przy sprzedaży nieruchomości. Nie  

 

50 

00:05:57.300 --> 00:06:00.100 

było głosowania. Natomiast przedstawiciele z każdego klubu  

 

51 

00:06:00.100 --> 00:06:03.600 

wypowiedzieli się, wyrazili swoje stanowisko pozytywnie, wobec  

 

52 

00:06:03.600 --> 00:06:11.400 

tego wniosku. Następnie przeszliśmy do ocen przedłożonej dokumentacji.  

 

53 
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00:06:11.400 --> 00:06:14.700 

Tutaj kilka elementów, czyli ocena zasobów pomocy społecznej  

 

54 

00:06:14.700 --> 00:06:18.600 

za rok 2021. Komisje obie przyjęły przez aklamację.  

 

55 

00:06:18.600 --> 00:06:22.400 

Analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy  

 

56 

00:06:22.400 --> 00:06:26.500 

Sulechów za 2021 rok również komisje przyjęły przez aklamację.  

 

57 

00:06:26.500 --> 00:06:31.500 

Sprawozdanie z realizacji w latach 2013-2021 Programu usuwania  

 

58 

00:06:31.500 --> 00:06:35.500 

azbestu i wyrobów zawierającego azbest z terenu Gminy Sulechów  

 

59 

00:06:35.500 --> 00:06:39.900 

na lata 2013-2022 komisje również przyjęły przez aklamację.  

 

60 

00:06:39.900 --> 00:06:43.500 

Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego na  

 

61 

00:06:43.500 --> 00:06:46.500 

terenie działania Komisariatu Policji w Sulechowie, w  

 

62 

00:06:46.500 --> 00:06:51.900 

tym Miasta i Gminy Sulechów za rok 2021 komisje również przyjęły  

 

63 

00:06:51.900 --> 00:06:56.000 

przez aklamację. Analizę działań ratowniczo-gaśniczych prowadzonych  

 

64 

00:06:56.000 --> 00:07:00.500 

w roku 2021 na terenie Miasta i Gminy Sulechów przez jednostkę  

 

65 

00:07:00.500 --> 00:07:04.900 

ratowniczo-gaśniczą PSP w Sulechowie komisje przyjęły przez  

 

66 

00:07:04.900 --> 00:07:07.500 
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aklamację i sprawozdanie z realizacji Programu Bezpieczna Gmina  

 

67 

00:07:07.500 --> 00:07:11.600 

Sulechów za 2021 rok komisje również przyjęły przez aklamację.  

 

68 

00:07:11.600 --> 00:07:14.200 

Jeśli chodzi o rozpatrzenie i głosowanie projektów uchwał  

 

69 

00:07:14.200 --> 00:07:18.600 

na dzisiejszej sesji, druk nr 540 o zmianie uchwały budżetowej  

 

70 

00:07:18.600 --> 00:07:24.100 

Gminy Sulechów za 2022 rok. 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących  

 

71 

00:07:24.100 --> 00:07:30.700 

się. Druk nr 541 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej  

 

72 

00:07:30.700 --> 00:07:35.900 

Prognozy Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-2032, również  

 

73 

00:07:35.900 --> 00:07:38.700 

pozytywnie ocenione 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0 wstrzymujących  

 

74 

00:07:38.700 --> 00:07:43.000 

się. Druk numer 542 w sprawie dotacji na dofinansowanie prac  

 

75 

00:07:43.000 --> 00:07:46.600 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy  

 

76 

00:07:46.600 --> 00:07:50.600 

zabytku również komisja oceniła pozytywnie. 7 głosów za, 0 przeciwnych, 0  

 

77 

00:07:50.600 --> 00:07:54.500 

wstrzymujących się. W druku nr 543 w sprawie zarządzenia wyborów  

 

78 

00:07:54.500 --> 00:07:57.500 

sołtysa sołectwa Cigacice w Gminie Sulechów komisje nie  

 

79 

00:07:57.500 --> 00:08:02.300 

opiniowały tego projektu i podobnie w druku nr 544 w sprawie powołania  
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80 

00:08:02.300 --> 00:08:05.800 

doraźnej Komisji Heraldycznej Rady Miejskiej w Sulechowie, ustalenia jej  

 

81 

00:08:05.800 --> 00:08:08.200 

składu osobowego oraz przedmiotu działania. Tutaj również  

 

82 

00:08:08.200 --> 00:08:12.400 

komisje nie opiniowały. W sprawach różnych kilka tematów poruszonych.  

 

83 

00:08:12.400 --> 00:08:15.300 

Szczegóły są w protokole. Jeśli będą pytania, bardzo chętnie  

 

84 

00:08:15.300 --> 00:08:18.700 

odpowiem. Dziękuję bardzo. Dziękuję bardzo. Proszę Przewodniczącego  

 

85 

00:08:18.700 --> 00:08:21.400 

Komisji do Spraw Wsi, Pana Piotra Bodnara o przedstawienie sprawozdania.  

 

86 

00:08:21.400 --> 00:08:25.100 

Panie Burmistrzu, Wysoko Rado, Szanowni Państwo.  

 

87 

00:08:25.100 --> 00:08:28.900 

Komisja do Spraw Wsi wspólnie z Komisją Budżetu i Gospodarki  

 

88 

00:08:28.900 --> 00:08:33.300 

spotkała się 10 maja i następujące druki uchwał.  

 

89 

00:08:33.300 --> 00:08:38.300 

Początkowo przyjęliśmy pozytywnie wniosek Fundacji Generado w  

 

90 

00:08:38.300 --> 00:08:41.700 

sprawie odstąpienia od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy  

 

91 

00:08:41.700 --> 00:08:46.000 

sprzedaży nieruchomości. Przez aklamację przyjęto następujące  

 

92 

00:08:46.000 --> 00:08:49.400 

sprawozdania. Ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2021.  
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93 

00:08:49.400 --> 00:08:52.800 

Analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy  

 

94 

00:08:52.800 --> 00:08:56.800 

Sulechów za rok 2021. Sprawozdanie z realizacji w latach  

 

95 

00:08:56.800 --> 00:09:00.500 

2013-21 Programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających azbest  

 

96 

00:09:00.500 --> 00:09:04.300 

z terenu Gminy Sulechów. Informacje o stanie bezpieczeństwa i  

 

97 

00:09:04.300 --> 00:09:06.600 

porządku publicznego na terenie działania Komisariatu Policji  

 

98 

00:09:06.600 --> 00:09:10.300 

w Sulechowie, w tym Miasta i Gminy Sulechów za rok 2021.  

 

99 

00:09:10.300 --> 00:09:14.000 

Analiza działań ratowniczych, ratowniczo-gaśniczych prowadzonych w  

 

100 

00:09:14.000 --> 00:09:17.400 

roku 2021 na terenie Miasta i Gminy Sulechów przez jednostkę  

 

101 

00:09:17.400 --> 00:09:21.100 

ratowniczo-gaśniczą PSP w Sulechowie oraz sprawozdanie z  

 

102 

00:09:21.100 --> 00:09:25.300 

realizacji Programu Bezpieczna Gmina Sulechów za rok 2021.  

 

103 

00:09:25.300 --> 00:09:31.100 

I teraz następujące druki uchwał zostały jednogłośnie przyjęte  

 

104 

00:09:31.100 --> 00:09:33.900 

przez Komisję do Spraw Wsi. Druk numer 540 o zmianie uchwały  

 

105 

00:09:33.900 --> 00:09:40.300 

budżetowej na rok 2022, druk numer 541 o zmianie uchwały w  

 

106 



Strona 9 z 48 

 

00:09:40.300 --> 00:09:42.500 

sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy  

 

107 

00:09:42.500 --> 00:09:48.000 

Sulechów na lata 2022-32. I również jednogłośnie został przyjęty  

 

108 

00:09:48.000 --> 00:09:51.800 

druk numer 542 w sprawie dotacji na dofinansowanie prac  

 

109 

00:09:51.800 --> 00:09:55.100 

konserwatorskich, restauratorskich lub robót budowlanych przy  

 

110 

00:09:55.100 --> 00:10:00.100 

zabytku. Nie omawiano druku uchwał, znaczy nie opiniowano druku  

 

111 

00:10:00.100 --> 00:10:03.900 

uchwał numer 543 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa sołectwa  

 

112 

00:10:03.900 --> 00:10:08.400 

Cigacice w Gminie Sulechów oraz druk nr 544 w sprawie powołania  

 

113 

00:10:08.400 --> 00:10:12.400 

doraźnej Komisji Heraldycznej Rady Miejskiej w Sulechowie. Sprawy  

 

114 

00:10:12.400 --> 00:10:16.000 

różne, kilka tematów poruszonych. Tutaj już Pan Przewodniczący, mój  

 

115 

00:10:16.000 --> 00:10:19.000 

przedmówca wspomniał. Można na BIP-e sobie sprawdzić. Dziękuję  

 

116 

00:10:19.000 --> 00:10:22.300 

bardzo. Dziękuję bardzo. Proszę Przewodniczącego Komisji Oświaty,  

 

117 

00:10:22.300 --> 00:10:26.200 

Kultury i Spraw Społecznych, Pana Miłosza Brodzikowskiego o przedstawienie  

 

118 

00:10:26.200 --> 00:10:31.500 

sprawozdania z prac komisji. Panie Przewodniczący, Panie  

 

119 

00:10:31.500 --> 00:10:38.200 
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Burmistrzu, Wysoka Rado. Komisja Oświaty, Kultury i  

 

120 

00:10:38.200 --> 00:10:41.400 

Spraw Społecznych w okresie międzysesyjnym spotkała się  

 

121 

00:10:41.400 --> 00:10:45.600 

raz na wspólnym posiedzeniu wspólnie z Komisją Przestrzegania Prawa i  

 

122 

00:10:45.600 --> 00:10:52.400 

Ochrony Środowiska. Tak jak tutaj moi Szanowni koledzy w poprzednich  

 

123 

00:10:52.400 --> 00:10:56.100 

swoich wystąpieniach, my również głosowaliśmy.  

 

124 

00:10:56.100 --> 00:11:02.300 

Przede wszystkim przyjęliśmy sprawozdania przedkładane na  

 

125 

00:11:02.300 --> 00:11:06.200 

obecną sesję, ocenę zasobów pomocy społecznej za rok 2021,  

 

126 

00:11:06.200 --> 00:11:09.900 

analizę stanu gospodarki odpadami komunalnymi na terenie Gminy Sulechów,  

 

127 

00:11:09.900 --> 00:11:15.500 

sprawozdanie z realizacji Programu usuwania azbestu na  

 

128 

00:11:15.500 --> 00:11:21.200 

lata 2013-2021, informację o stanie bezpieczeństwa i  

 

129 

00:11:21.200 --> 00:11:24.200 

porządku publicznego na terenie działania Komisariatu Policji  

 

130 

00:11:24.200 --> 00:11:28.200 

w Sulechowie oraz analizę działań ratowniczo-gaśniczych prowadzonych  

 

131 

00:11:28.200 --> 00:11:32.600 

w roku 2021 na terenie Miasta i Gminy Sulechów.  

 

132 

00:11:32.600 --> 00:11:37.600 

Jeżeli chodzi o wniosek Fundacji Generado w sprawie odstąpienia  
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133 

00:11:37.600 --> 00:11:41.100 

od żądania zwrotu bonifikaty. Tego co prawda nie głosowaliśmy.  

 

134 

00:11:41.100 --> 00:11:45.500 

Natomiast jednomyślnie opowiadamy się za przychyleniem się  

 

135 

00:11:45.500 --> 00:11:52.900 

do tego wniosku. Zaopiniowaliśmy również uchwały na dzisiejszą  

 

136 

00:11:52.900 --> 00:11:59.100 

sesję i tak. Za drukiem numer 540 6 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących,  

 

137 

00:11:59.100 --> 00:12:04.700 

czyli jednomyślnie. Podobnie druk numer 541 i 542, również  

 

138 

00:12:04.700 --> 00:12:07.600 

6 głosów za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących. Tu już nie  

 

139 

00:12:07.600 --> 00:12:10.700 

czytam ich treści, ponieważ koledzy czytali poprzednio, więc  

 

140 

00:12:10.700 --> 00:12:15.100 

już Państwo jesteście zaznajomieni z tymi drukami. Natomiast jeśli chodzi o druki  

 

141 

00:12:15.100 --> 00:12:20.500 

543 i 544, czyli wybór sołtysa Cigacic i Komisji Heraldycznej.  

 

142 

00:12:20.500 --> 00:12:25.400 

Tych wniosków nie procedowaliśmy, także z mojej strony to jest  

 

143 

00:12:25.400 --> 00:12:28.800 

wszystko. Dziękuję bardzo. Jeżeli są jakieś pytania, to  

 

144 

00:12:28.800 --> 00:12:33.000 

pozostaję do dyspozycji. Dziękuję bardzo. Proszę Przewodniczącego Komisji  

 

145 

00:12:33.000 --> 00:12:36.100 

Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska, Pana Przemysława Pokłada o  
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146 

00:12:36.100 --> 00:12:38.800 

przedstawienie sprawozdania z prac komisji. Bardzo proszę. Dzień  

 

147 

00:12:38.800 --> 00:12:42.500 

dobry Panie Przewodniczący, Panie i Panowie Radni, Szanowni  

 

148 

00:12:42.500 --> 00:12:45.900 

Państwo, Panie Burmistrzu. Komisja Przestrzegania Prawa i  

 

149 

00:12:45.900 --> 00:12:50.200 

Ochrony Środowiska odbyła wspólne posiedzenie, tak jak tutaj kolega wspomniał z  

 

150 

00:12:50.200 --> 00:12:54.900 

Komisją Oświaty, Kultury i Spraw Społecznych w dniu 12  

 

151 

00:12:54.900 --> 00:13:00.400 

maja bieżącego roku. Wniosek Fundacji Generado w sprawie odstąpienia  

 

152 

00:13:00.400 --> 00:13:03.300 

od żądania zwrotu bonifikaty udzielonej przy sprzedaży nieruchomości,  

 

153 

00:13:03.300 --> 00:13:06.600 

jak kolega tutaj wspomniał. Przedstawiciele klubów radnych  

 

154 

00:13:06.600 --> 00:13:09.200 

poinformowali o pozytywnym stanowisku, wobec tego wniosku.  

 

155 

00:13:09.200 --> 00:13:16.500 

Wszelkie oceny, analizy sprawozdania, informacje skierowane na dzisiejszą  

 

156 

00:13:16.500 --> 00:13:20.800 

sesję komisja przyjęła pozytywnie poprzez aklamację.  

 

157 

00:13:20.800 --> 00:13:28.200 

W czasie tego posiedzenia rozpatrywaliśmy i głosowaliśmy projekty  

 

158 

00:13:28.200 --> 00:13:31.300 

uchwał na dzisiejszą sesję. Nie będę czytał tych uchwał, tylko  

 

159 
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00:13:31.300 --> 00:13:36.900 

druki. Druk 540 komisja zaopiniowała pozytywnie, 8 głosów  

 

160 

00:13:36.900 --> 00:13:43.000 

za, 0 sprzeciwów, 0 wstrzymujących się. Druk 541 komisja także  

 

161 

00:13:43.000 --> 00:13:46.900 

zapomniała pozytywnie. 8 za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się.  

 

162 

00:13:46.900 --> 00:13:55.100 

Druk 542 komisja zaopiniowała pozytywnie, także jednogłośnie 8  

 

163 

00:13:55.100 --> 00:13:59.700 

za, 0 sprzeciwu, 0 wstrzymujących się. Druk 543 i druk  

 

164 

00:13:59.700 --> 00:14:03.300 

544 komisja nie opiniowała.  

 

165 

00:14:03.300 --> 00:14:06.700 

W sprawach różnych były tutaj tematy poruszane przez Pana  

 

166 

00:14:06.700 --> 00:14:10.700 

Przewodniczącego. No nie będę tego odczytywał, bo tutaj  

 

167 

00:14:10.700 --> 00:14:15.900 

jest wszystko opisane w sprawozdaniu. Po zamknięciu wspólnego  

 

168 

00:14:15.900 --> 00:14:18.300 

posiedzenia Komisji Przestrzegania Prawa i Ochrony Środowiska  

 

169 

00:14:18.300 --> 00:14:25.800 

odbyła posiedzenie wyjazdowe na terenie Miasta Sulechów.  

 

170 

00:14:25.800 --> 00:14:28.900 

Celem tego posiedzenia było zaopiniowanie wniosków skierowanych  

 

171 

00:14:28.900 --> 00:14:32.600 

do komisji. Ocena stanu bezpieczeństwa na drogach gminnych,  

 

172 

00:14:32.600 --> 00:14:35.300 
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powiatowych i wojewódzkich na terenie Miasta Sulechów. Omówienie  

 

173 

00:14:35.300 --> 00:14:37.700 

problemów z zakresu przestrzegania prawa, porządku publicznego i ochrony środowiska.  

 

174 

00:14:37.700 --> 00:14:41.900 

A także kontrola czystości na obszarze Miasta Sulechów.  

 

175 

00:14:41.900 --> 00:14:47.600 

Wnioski z tego posiedzenia, z tej Komisji Wyjazdowej komisja  

 

176 

00:14:47.600 --> 00:14:51.100 

złożyła tutaj na ręce Pana Przewodniczącego w formie pisemnej.  

 

177 

00:14:51.100 --> 00:14:53.900 

Nie będę tych wniosków czytał, bo troszeczkę ich jest. Są  

 

178 

00:14:53.900 --> 00:14:57.000 

do wglądu i przy okazji, jeżeli jestem tu już przy głosie,  

 

179 

00:14:57.000 --> 00:15:01.100 

to zapraszam członków Komisji Przestrzegania Prawa i  

 

180 

00:15:01.100 --> 00:15:04.500 

Ochrony Środowiska do aktywnego udziału w Komisji Objazdowej,  

 

181 

00:15:04.500 --> 00:15:08.000 

które, że to są dwa posiedzenia, będą, które się odbędą w  

 

182 

00:15:08.000 --> 00:15:11.100 

dniu 26-27 maja bieżącego roku.  

 

183 

00:15:11.100 --> 00:15:16.500 

One będą wraz z Komisją do Spraw Wsi i według harmonogramu, który  

 

184 

00:15:16.500 --> 00:15:19.600 

przedstawił Przewodniczący Piotr Bodnar. Dziękuję bardzo.  

 

185 

00:15:19.600 --> 00:15:26.900 

Jeszcze chwilkę. Odpowiednie zawiadomienia też dostaną Państwo  
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186 

00:15:26.900 --> 00:15:30.800 

w niedługim czasie. Dziękuję. Dziękuję. Czy ktoś z pozostałych  

 

187 

00:15:30.800 --> 00:15:33.700 

komisji chciałby przedstawić sprawozdanie? Nie widzę. Czy  

 

188 

00:15:33.700 --> 00:15:37.000 

ktoś z Państwa chce zadać pytanie do sprawozdań? Nie widzę,  

 

189 

00:15:37.000 --> 00:15:40.100 

zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 5, sprawozdanie z  

 

190 

00:15:40.100 --> 00:15:43.400 

działalności Burmistrza Sulechowa w okresie międzysesyjnym. Bardzo  

 

191 

00:15:43.400 --> 00:15:46.700 

proszę Panie Burmistrzu. Panie Przewodniczący, Szanowni Państwo.  

 

192 

00:15:46.700 --> 00:15:49.800 

W uzupełnieniu do przedstawionego Państwu w formie pisemnej  

 

193 

00:15:49.800 --> 00:15:52.900 

sprawozdania chciałbym zwrócić uwagę na dwa elementy.  

 

194 

00:15:52.900 --> 00:15:58.100 

Wczoraj otworzyliśmy 2 postępowania przetargowe i o  

 

195 

00:15:58.100 --> 00:16:02.800 

tym chciałem kilka słów więcej powiedzieć. Nawiasem mówiąc to  

 

196 

00:16:02.800 --> 00:16:07.800 

są drugie postępowania w tych konkretnych sprawach. Jeśli  

 

197 

00:16:07.800 --> 00:16:11.100 

chodzi o budowę drogi gminnej ze strefy Krężoły. Myślę, że  

 

198 

00:16:11.100 --> 00:16:14.100 

Państwo pamiętacie. Informowałem, że najtańsza oferta przy pierwszym  
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199 

00:16:14.100 --> 00:16:21.900 

postępowaniu wynosiła 11112000 zł i wtedy ze względu na  

 

200 

00:16:21.900 --> 00:16:25.300 

to, że i tak wymaga to zmiany w budżecie, które jest Państwu  

 

201 

00:16:25.300 --> 00:16:29.900 

zaproponowana, dzisiaj to Państwo macie w ramach zmian budżetowych  

 

202 

00:16:29.900 --> 00:16:36.100 

wprowadzone. Zdecydowaliśmy się na powtórzenie procedury i  

 

203 

00:16:36.100 --> 00:16:39.000 

też tak jak mówiłem. No liczyliśmy na to, że ona się zakończy  

 

204 

00:16:39.000 --> 00:16:41.300 

przed sesją i tak się stało rzeczywiście. Wczoraj oferty  

 

205 

00:16:41.300 --> 00:16:44.900 

wpłynęły. Oczywiście nie jest to jeszcze rozstrzygnięcie, ponieważ  

 

206 

00:16:44.900 --> 00:16:47.000 

wymaga to sprawdzenia dokumentacji i w tej chwili te  

 

207 

00:16:47.000 --> 00:16:51.000 

prace trwają. Natomiast w tej chwili najtańsza oferta i to jest ta dobra  

 

208 

00:16:51.000 --> 00:16:53.800 

informacja. Najtańsza oferta na budowę tej drogi to jest  

 

209 

00:16:53.800 --> 00:17:01.300 

oferta za 10464415 zł, więc myślę, że mówiąc wprost opłaciło  

 

210 

00:17:01.300 --> 00:17:04.500 

nam się powtórzyć tą procedurę i mimo tego co jest na  

 

211 

00:17:04.500 --> 00:17:06.800 

rynku, a jest, bo rzeczywiście bardzo trudna, trudna sytuacja.  

 

212 
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00:17:06.800 --> 00:17:10.900 

To daje pewien, pewną nadzieję. Jak Państwo wiecie, czas  

 

213 

00:17:10.900 --> 00:17:14.100 

ma również znaczenie, dlatego w tej powtórzonej procedurze mówiliśmy  

 

214 

00:17:14.100 --> 00:17:17.700 

też o tym, że nadal to zadanie musi być zrealizowane do  

 

215 

00:17:17.700 --> 00:17:20.600 

końca tego roku. Na dobrą sprawę do końca listopada oczekujemy  

 

216 

00:17:20.600 --> 00:17:26.600 

ułożenia masy asfaltowej tak, aby możliwe było korzystanie już z  

 

217 

00:17:26.600 --> 00:17:31.400 

tej drogi i tutaj jako takie małe uzupełnienie do tego.  

 

218 

00:17:31.400 --> 00:17:34.900 

Szanowni Państwo, to jest bardzo ważny element, który pozwolił  

 

219 

00:17:34.900 --> 00:17:40.000 

nam domknąć projekt inwestycyjny w strefie Krężoły.  

 

220 

00:17:40.000 --> 00:17:42.400 

Natomiast tutaj jeszcze wiele więcej powiedzieć Państwu nie  

 

221 

00:17:42.400 --> 00:17:46.300 

mogę. Czekam na zgodę, na zgodę inwestora.  

 

222 

00:17:46.300 --> 00:17:49.500 

Natomiast cieszymy się, bo tak naprawdę to był bardzo ważny  

 

223 

00:17:49.500 --> 00:17:52.600 

krok do tego, żebyśmy mogli powiedzieć, że ta oferta inwestycyjna  

 

224 

00:17:52.600 --> 00:17:57.600 

jest ze sobą komplementarna i jest możliwa do zrealizowania w  

 

225 

00:17:57.600 --> 00:18:00.900 
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tym zakładanym czasie. Natomiast drugie postępowanie dotyczy  

 

226 

00:18:00.900 --> 00:18:03.600 

budowy placu sportowego w Szkole Podstawowej nr 1. Jak  

 

227 

00:18:03.600 --> 00:18:06.100 

Państwo pamiętacie, myślę w pierwszym postępowaniu niestety  

 

228 

00:18:06.100 --> 00:18:10.000 

nie zgłosili się żadni wykonawcy. My jeszcze robiliśmy rozpoznanie  

 

229 

00:18:10.000 --> 00:18:13.000 

rynku. W drugim postępowaniu wpłynęły trzy oferty. Natomiast  

 

230 

00:18:13.000 --> 00:18:17.800 

wszystkie te trzy oferty są powyżej zakładanego w budżecie  

 

231 

00:18:17.800 --> 00:18:21.300 

poziomu i tutaj przewidujemy.  

 

232 

00:18:21.300 --> 00:18:24.600 

Oczywiście też dokumentacja będzie weryfikowana, więc potrzebujemy  

 

233 

00:18:24.600 --> 00:18:27.200 

jeszcze kilku dni. Natomiast Szanowni Państwo, przewiduję, że  

 

234 

00:18:27.200 --> 00:18:31.200 

będzie tutaj potrzeba zwiększenia tego budżetu o kwotę 160000  

 

235 

00:18:31.200 --> 00:18:35.600 

zł i teraz tutaj po analizie, po rozmowach też również w  

 

236 

00:18:35.600 --> 00:18:38.800 

kontekście tego pierwszego nieudanego postępowania, czyli wtedy,  

 

237 

00:18:38.800 --> 00:18:44.800 

kiedy nie udało nam się wyłonić wykonawców. Ja Państwu chciałem  

 

238 

00:18:44.800 --> 00:18:51.100 

przedstawić taki oto pomysł, że my oczywiście te 160000 dołożymy, wprowadzimy.  
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239 

00:18:51.100 --> 00:18:55.400 

Natomiast myślę, że no może inaczej.  

 

240 

00:18:55.400 --> 00:18:59.100 

Nie chcieliśmy tego robić teraz wprowadzając autopoprawki do  

 

241 

00:18:59.100 --> 00:19:03.100 

budżetu, więc ustaliłem z Panem Skarbnikiem, że jest możliwość przesunięcia  

 

242 

00:19:03.100 --> 00:19:05.800 

u nas wewnętrznie tych środków tak, żeby generalnie w  

 

243 

00:19:05.800 --> 00:19:09.600 

tym terminie związania z ofertą możliwe było otwarcie tego  

 

244 

00:19:09.600 --> 00:19:13.400 

postępowania i zakończenie postępowania i rozpoczęcie tej  

 

245 

00:19:13.400 --> 00:19:16.200 

inwestycji tak, żeby ona mogła być w okresie wakacyjnym realizowana,  

 

246 

00:19:16.200 --> 00:19:20.300 

bo to też jest ważne, żeby nie kolidowało to z prowadzonymi zajęciami.  

 

247 

00:19:20.300 --> 00:19:24.900 

Natomiast na kolejnej sesji wtedy dokonamy tych ostatecznych zmian,  

 

248 

00:19:24.900 --> 00:19:27.700 

zmian w budżecie. Ja mam nadzieję, że Państwo taką formę  

 

249 

00:19:27.700 --> 00:19:31.000 

akceptujecie. Znaczy to jest możliwe oczywiście z punktu  

 

250 

00:19:31.000 --> 00:19:33.800 

widzenia formalno-prawnego, ale chciałam i też Państwu wprost  

 

251 

00:19:33.800 --> 00:19:41.500 

na to zwrócić uwagę. Jeszcze jedna ważna ważna informacja to  
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252 

00:19:41.500 --> 00:19:46.500 

jest taka, że no zakładamy możliwie szybkie rozstrzygnięcie obu  

 

253 

00:19:46.500 --> 00:19:50.600 

tych postępowań. W tym drugim przypadku głównie z tego powodu, o  

 

254 

00:19:50.600 --> 00:19:53.300 

którym powiedziałem, a w tym pierwszym również dlatego, że  

 

255 

00:19:53.300 --> 00:19:56.500 

musimy tu jeszcze uzyskać akceptację BGK-u.  

 

256 

00:19:56.500 --> 00:19:59.200 

W związku z tym, że to jest ta inwestycja, która w ramach  

 

257 

00:19:59.200 --> 00:20:03.100 

Polskiego Ładu jest dofinansowana, więc przed zawarciem umowy musimy  

 

258 

00:20:03.100 --> 00:20:08.000 

jeszcze uzyskać tutaj ostateczne potwierdzenie, ale to  

 

259 

00:20:08.000 --> 00:20:11.500 

jest pewne formalny tylko element. Natomiast dla nas istotny  

 

260 

00:20:11.500 --> 00:20:15.800 

ze względu na czas i to są te rzeczy, o których chciałem Państwu,  

 

261 

00:20:15.800 --> 00:20:19.400 

jak gdyby dodatkowo dopowiedzieć. Choć w sprawozdaniu wczoraj  

 

262 

00:20:19.400 --> 00:20:24.500 

tak na gorąco też to jeszcze umieściłem jako dodatkową informację.  

 

263 

00:20:24.500 --> 00:20:27.300 

Panie Przewodniczący dziękuję. Dziękuję. Czy ktoś z  

 

264 

00:20:27.300 --> 00:20:29.800 

Państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie? Bardzo proszę,  

 

265 



Strona 21 z 48 

 

00:20:29.800 --> 00:20:33.200 

Pan radny Wojciech Szefner. Dziękuję.  

 

266 

00:20:33.200 --> 00:20:35.400 

Panie Przewodniczący, Panie Burmistrzu, Wysoka Rado, Szanowni  

 

267 

00:20:35.400 --> 00:20:40.000 

Państwo. Cieszy mnie, jeśli chodzi o te oszczędności w ramach  

 

268 

00:20:40.000 --> 00:20:44.400 

tego pierwszego przetargu, bo to są duże oszczędności. Cieszy  

 

269 

00:20:44.400 --> 00:20:46.800 

mnie, że po raz drugi ogłoszono przetarg, wpłynęły oferty.  

 

270 

00:20:46.800 --> 00:20:49.200 

Natomiast te kwoty z boiskiem związane są wyższe, no  

 

271 

00:20:49.200 --> 00:20:54.100 

mieliśmy już jakiś czas temu też zwiększenie różnych zadań  

 

272 

00:20:54.100 --> 00:20:58.300 

w związku z sytuacją, która panuje. Więc tak naprawdę mogliśmy  

 

273 

00:20:58.300 --> 00:21:00.300 

się tego spodziewać, że troszkę tych więcej, tych środków  

 

274 

00:21:00.300 --> 00:21:04.200 

wpłynie. Jeżeli takie środki się znajdą, to ja oczywiście będę  

 

275 

00:21:04.200 --> 00:21:07.000 

namawiał też koleżanki i kolegów tutaj, żebyśmy, jak są  

 

276 

00:21:07.000 --> 00:21:09.700 

te środki do dyspozycji, żebyśmy zwiększyli ten zakres robot,  

 

277 

00:21:09.700 --> 00:21:13.900 

jeśli chodzi o to boisko, żebyśmy nie zwlekali. Jeżeli, bo, tym bardziej  

 

278 

00:21:13.900 --> 00:21:17.100 
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że mamy tych oferentów i Panie Burmistrzu, jeszcze chciałem w  

 

279 

00:21:17.100 --> 00:21:19.700 

trzeci punkt zaznaczyć, ponieważ w sprawozdaniu za wiele  

 

280 

00:21:19.700 --> 00:21:23.100 

tych elementów nie ma, a jesteśmy świeżo po tych Dniach Sulechowa.  

 

281 

00:21:23.100 --> 00:21:27.100 

W moim imieniu i nie tylko też moim chciałem podziękować, no  

 

282 

00:21:27.100 --> 00:21:29.400 

Pani Dyrektor dzisiaj nie ma, ale też Pani Dyrektor, pracownikom  

 

283 

00:21:29.400 --> 00:21:32.400 

wszystkim, współpracownikom, bo wyszło naprawdę fajnie i ja  

 

284 

00:21:32.400 --> 00:21:34.600 

już od dawien dawna nie pamiętam, żeby tyle ludzi było  

 

285 

00:21:34.600 --> 00:21:38.800 

zgromadzonych na tym koncercie końcowym. Także dziękuję serdecznie i proszę  

 

286 

00:21:38.800 --> 00:21:46.300 

przekazać te gratulacje też w moim imieniu. Dziękuję. Dziękuję,  

 

287 

00:21:46.300 --> 00:21:51.600 

bardzo proszę ad vocem Pan Burmistrz Wojciech Sołtys. Panie  

 

288 

00:21:51.600 --> 00:21:55.100 

Wojciechu, oczywiście dziękuję za te słowa. Pani Agnieszka jest  

 

289 

00:21:55.100 --> 00:21:57.600 

dziś nieobecna. Myślę o Pani dyrektor właśnie ze względu na  

 

290 

00:21:57.600 --> 00:22:01.700 

to, że wspólnie z pracownikami w tej chwili próbują doprowadzić,  

 

291 

00:22:01.700 --> 00:22:05.800 

że tak powiem obiekt i instytucje do stanu, aby można było  
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292 

00:22:05.800 --> 00:22:09.400 

realizować kolejne zadania. Czyli mówiąc wprost posprzątać po  

 

293 

00:22:09.400 --> 00:22:13.800 

Dniach Sulechowa. Rzeczywiście chyba z tego co ja wiem  

 

294 

00:22:13.800 --> 00:22:17.000 

bardzo dobrze przyjęte imprezy.  

 

295 

00:22:17.000 --> 00:22:19.600 

Natomiast co do kwot Szanowni Państwo, tutaj nie ma, nie ma żadnej  

 

296 

00:22:19.600 --> 00:22:23.200 

tajemnicy. Oczywiście w ramach środków, wolnych środków. Również  

 

297 

00:22:23.200 --> 00:22:25.600 

te oszczędności, które na szczęście w pierwszym przetargu się  

 

298 

00:22:25.600 --> 00:22:29.100 

pojawiają w sposób naturalny mogą być, że tak powiem przesuwane,  

 

299 

00:22:29.100 --> 00:22:32.200 

więc tak od razu odpowiadam. Pośrednio, że rzeczywiście to jest ten  

 

300 

00:22:32.200 --> 00:22:34.400 

kierunek, bo jest, mówimy też oczywiście o zadaniu inwestycyjnym,  

 

301 

00:22:34.400 --> 00:22:40.100 

co jest niezwykle ważne dla nas, tak. Dziękuję bardzo.  

 

302 

00:22:40.100 --> 00:22:43.500 

Proszę Pan radny Sebastian Różycki. Panie Burmistrzu, Panie  

 

303 

00:22:43.500 --> 00:22:46.900 

Przewodniczący, Szanowni Radni i Goście. Ja mam pytanie takie  

 

304 

00:22:46.900 --> 00:22:50.300 

tylko, żeby wyjaśnić. Dotyczy sprawozdania burmistrza.  
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305 

00:22:50.300 --> 00:22:55.900 

W treści projekty własne. Chodzi mi o dofinansowanie rodzinnych  

 

306 

00:22:55.900 --> 00:22:58.800 

ogródków działkowych. Chciałbym tylko dopytać się czy  

 

307 

00:22:58.800 --> 00:23:02.600 

to dofinansowanie ma tylko pochodzić z zewnątrz, czyli z  

 

308 

00:23:02.600 --> 00:23:07.100 

Urzędu Marszałkowskiego oraz czy ewentualnie można byłoby  

 

309 

00:23:07.100 --> 00:23:10.900 

zadanie modernizacja sieci energetycznej podciągnąć pod  

 

310 

00:23:10.900 --> 00:23:14.000 

działanie w ramach Polskiego Ładu, bo tamte dofinansowanie byłoby  

 

311 

00:23:14.000 --> 00:23:17.200 

wtedy możliwe większe. Wiem, że myśmy na ten temat nie  

 

312 

00:23:17.200 --> 00:23:22.600 

dyskutowali na wspólnym takim posiedzeniu odnośnie działania  

 

313 

00:23:22.600 --> 00:23:26.300 

energetycznego, ale poprosiłbym o wyjaśnienie. Dziękuję.  

 

314 

00:23:26.300 --> 00:23:30.500 

Dziękuję, bardzo proszę Panie Burmistrzu. Tak Panie Sebastianie.  

 

315 

00:23:30.500 --> 00:23:32.900 

To jest zupełnie nowa ścieżka w tej chwili ogłoszona przez  

 

316 

00:23:32.900 --> 00:23:36.700 

Urząd Marszałkowski. Wcześniej ogrody działkowe ubiegały się  

 

317 

00:23:36.700 --> 00:23:39.900 

o te środki na swoim poziomie, że tak powiem wojewódzkim składały  

 

318 



Strona 25 z 48 

 

00:23:39.900 --> 00:23:42.800 

wnioski. W tej chwili przez Urząd Marszałkowski jest możliwość  

 

319 

00:23:42.800 --> 00:23:45.400 

uzyskania dofinansowania i my jak gdyby jesteśmy tylko pośrednikiem.  

 

320 

00:23:45.400 --> 00:23:50.900 

To znaczy taka jest procedura, że beneficjentem tych środków  

 

321 

00:23:50.900 --> 00:23:56.300 

są ogródki, ale wnioskującym jest urząd i to urząd będzie  

 

322 

00:23:56.300 --> 00:23:58.900 

rozliczał, więc tu jest taka procedura. Natomiast co  

 

323 

00:23:58.900 --> 00:24:03.000 

do drugiej części. Z mojej wiedzy nie, nie możemy, ponieważ  

 

324 

00:24:03.000 --> 00:24:05.600 

to nie jest nasz teren. No nie możemy tam zrealizować tej  

 

325 

00:24:05.600 --> 00:24:08.800 

inwestycji, więc tu jest troszkę inaczej.  

 

326 

00:24:08.800 --> 00:24:11.300 

Myślę o Polskim Ładzie, tak, ta druga odpowiedź dotyczy oczywiście  

 

327 

00:24:11.300 --> 00:24:15.100 

Polskiego Ładu. Dziękuję, bardzo proszę Pani Krystyna Jagodzińska-Kochaniak.  

 

328 

00:24:15.100 --> 00:24:20.300 

Ja już tutaj w odpowiedzi usłyszałam, że te przesunięcie, które  

 

329 

00:24:20.300 --> 00:24:26.200 

mamy zrobić w wysokości 160 zł, a potem wrócimy na, gdy  

 

330 

00:24:26.200 --> 00:24:30.200 

będziemy robić zmiany w budżecie. To ja mam taką prośbę, żeby  

 

331 

00:24:30.200 --> 00:24:34.400 
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jeżeli taką informację podajemy, żeby no po prostu jest  

 

332 

00:24:34.400 --> 00:24:38.200 

pytanie, od razu jest pytanie. Jakie środki? Ale jest odpowiedź wolne  

 

333 

00:24:38.200 --> 00:24:43.800 

środki, dobrze. I druga sprawa odnośnie tych ogródków działkowych.  

 

334 

00:24:43.800 --> 00:24:50.600 

Dział, ostatnio jeszcze w maju jest nabór na (...)  

 

335 

00:24:50.600 --> 00:24:54.900 

Który nabór do Ministerstwa Rolnictwa.  

 

336 

00:24:54.900 --> 00:24:58.600 

Ministerstwo Rolnictwa ogłosiło program dla działkowców i  

 

337 

00:24:58.600 --> 00:25:02.100 

jeżeli organizacje są zrzeszone, tam w jakimś jest to zrzeszenie o  

 

338 

00:25:02.100 --> 00:25:07.500 

organizacji. Mają swój status, mogą występować i składać wnioski  

 

339 

00:25:07.500 --> 00:25:12.700 

do Ministerstwa Rolnictwa na wykonanie różnych tam potrzebnych  

 

340 

00:25:12.700 --> 00:25:17.300 

ich rzeczy, niech oni, niech ci Państwo może by się zorientowali,  

 

341 

00:25:17.300 --> 00:25:21.700 

bo to nie gmina będzie mogła składać te wnioski, tylko te  

 

342 

00:25:21.700 --> 00:25:26.500 

organizacje. Więc dużo się mówi o potrzebach działkowców, jest  

 

343 

00:25:26.500 --> 00:25:30.200 

program. Nie pamiętam tylko dnia do kiedy trzeba, należy  

 

344 

00:25:30.200 --> 00:25:34.400 

te wnioski złożyć. A ja nie nie mam kontaktu z tymi, nie  
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345 

00:25:34.400 --> 00:25:38.400 

wiem kto jest tam szefem tych naszych ogródków działkowych.  

 

346 

00:25:38.400 --> 00:25:42.400 

Dobrze by było, żeby taką informację pozyskali i niech korzystają  

 

347 

00:25:42.400 --> 00:25:51.000 

z tych funduszy, jeżeli one są. Dziękuję bardzo. Dziękuję, bardzo  

 

348 

00:25:51.000 --> 00:25:53.700 

proszę Panie Burmistrzu. Tu króciutko. Postaramy się dotrzeć  

 

349 

00:25:53.700 --> 00:25:58.100 

i sprawdzić i przekazać. Choć wydaje mi się, że po linii  

 

350 

00:25:58.100 --> 00:26:02.600 

związku działkowców jakby te podmioty otrzymują informacje w  

 

351 

00:26:02.600 --> 00:26:05.000 

dół, bo chociażby w ten sposób dotarła ta informacja o  

 

352 

00:26:05.000 --> 00:26:08.200 

naborze marszałkowskim, ale postaramy się też taką informację  

 

353 

00:26:08.200 --> 00:26:14.800 

przekazać. Jasne. To są odrębne rzeczy, ale jasne. Dziękuję.  

 

354 

00:26:14.800 --> 00:26:18.100 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie, zatem przechodzimy do  

 

355 

00:26:18.100 --> 00:26:21.400 

kolejnego punktu. Punkt 6, 6.1,  

 

356 

00:26:21.400 --> 00:26:25.400 

ocena zasobów pomocy społecznej za rok 2021. Czy ktoś z Państwa radnych  

 

357 

00:26:25.400 --> 00:26:28.400 

lub Pan Burmistrz ma jakieś pytania, uwagi do tego sprawozdania?  
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358 

00:26:28.400 --> 00:26:31.600 

Nie widzę, zatem przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

359 

00:26:31.600 --> 00:26:35.300 

6.2, analiza stanu gospodarki odpadami komunalnymi na  

 

360 

00:26:35.300 --> 00:26:39.900 

terenie Gminy Sulechów za rok 2021. Czy ktoś z Państwa radnych  

 

361 

00:26:39.900 --> 00:26:42.100 

lub Pan Burmistrz ma jakieś uwagi, pytania do tego sprawozdania?  

 

362 

00:26:42.100 --> 00:26:45.400 

To było szeroko dyskutowane na komisji. Nie widzę.  

 

363 

00:26:45.400 --> 00:26:49.400 

Przechodzimy do kolejnego punktu, punkt 3. Sprawozdanie z realizacji  

 

364 

00:26:49.400 --> 00:26:55.000 

w latach 2013-2021 programu usuwania azbestu i wyrobów zawierających  

 

365 

00:26:55.000 --> 00:26:59.900 

azbest z terenu Gminy Sulechów na lata 2013-2022.  

 

366 

00:26:59.900 --> 00:27:02.200 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz ma jakieś uwagi,  

 

367 

00:27:02.200 --> 00:27:05.900 

pytania do tego sprawozdania? Nie widzę, zatem przechodzimy dalej  

 

368 

00:27:05.900 --> 00:27:10.500 

i punkt 4. Informacja o stanie bezpieczeństwa i porządku publicznego  

 

369 

00:27:10.500 --> 00:27:13.600 

na terenie działania Komisariatu Policji w Sulechowie, w  

 

370 

00:27:13.600 --> 00:27:16.700 

tym Miasta i Gminy Sulechów na rok 2021.  

 

371 
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00:27:16.700 --> 00:27:19.100 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz ma jakieś uwagi i  

 

372 

00:27:19.100 --> 00:27:22.500 

pytania? Nie widzę. Przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt  

 

373 

00:27:22.500 --> 00:27:25.300 

5, analiza działań ratowniczo-gaśniczych prowadzonych w  

 

374 

00:27:25.300 --> 00:27:29.700 

roku 2021 na terenie Miasta i Gminy Sulechów przez jednostkę  

 

375 

00:27:29.700 --> 00:27:34.300 

ratowniczo-gaśniczą Polskiej Państwowej Straży Pożarnej w  

 

376 

00:27:34.300 --> 00:27:38.800 

Sulechowie. Czy ktoś z Państwa radnych ma jakieś pytania, uwagi  

 

377 

00:27:38.800 --> 00:27:41.800 

do tego sprawozdania? Nie widzę, zatem przechodzimy dalej  

 

378 

00:27:41.800 --> 00:27:44.800 

do kolejnego punktu. Punkt 6, sprawozdanie z realizacji programu  

 

379 

00:27:44.800 --> 00:27:49.500 

Bezpieczna Gmina Sulechów za 2021 rok.  

 

380 

00:27:49.500 --> 00:27:51.700 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz ma jakieś pytania  

 

381 

00:27:51.700 --> 00:27:57.000 

do tego sprawozdania? Tak, nie widzę.  

 

382 

00:27:57.000 --> 00:27:59.800 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Punkt 7, rozpatrzenie i  

 

383 

00:27:59.800 --> 00:28:03.100 

głosowanie projektów uchwał. Punkt 7.1,  

 

384 

00:28:03.100 --> 00:28:08.000 
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bardzo proszę Państwa radnych o ciszę, tak. Druk nr 540  

 

385 

00:28:08.000 --> 00:28:12.400 

o zmianie uchwały budżetowej Gminy Sulechów na 2022 rok.  

 

386 

00:28:12.400 --> 00:28:14.500 

Czy ktoś z Państwa radnych lub Pan Burmistrz ma jakieś uwagi  

 

387 

00:28:14.500 --> 00:28:20.300 

do tego sprawozdania? Nie widzę zgłoszeń, zatem zamykam dyskusję  

 

388 

00:28:20.300 --> 00:28:22.800 

i rozpoczynam głosowanie. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie  

 

389 

00:28:22.800 --> 00:28:27.800 

głosu na swoich urządzeniach. Druk numer 540.  

 

390 

00:28:27.800 --> 00:28:31.500 

Głosujemy.  

 

391 

00:28:31.500 --> 00:28:44.900 

Urządzenia nie nadążają za nami, tak?  

 

392 

00:28:44.900 --> 00:29:38.000 

Już jest aktywne głosowanie.  

 

393 

00:29:38.000 --> 00:29:41.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. Uchwała druk  

 

394 

00:29:41.500 --> 00:29:52.000 

numer 540. Pani Krystyno, bardzo proszę o oddanie głosu.  

 

395 

00:29:52.000 --> 00:29:56.400 

Dziękuję. Za 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta  

 

396 

00:29:56.400 --> 00:29:59.400 

jednogłośnie. Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer  

 

397 

00:29:59.400 --> 00:30:02.700 

541 o zmianie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy  
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398 

00:30:02.700 --> 00:30:06.100 

Finansowej Gminy Sulechów na lata 2022-2032.  

 

399 

00:30:06.100 --> 00:30:10.700 

Czy ktoś z Państwa radnych chce zabrać głos w tym punkcie?  

 

400 

00:30:10.700 --> 00:30:15.500 

Nie widzę, zatem zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie.  

 

401 

00:30:15.500 --> 00:30:18.700 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach  

 

402 

00:30:18.700 --> 00:30:22.000 

elektronicznych. Panie Bartku, teraz nadążamy czy nie?  

 

403 

00:30:22.000 --> 00:30:31.200 

Czy znowu? Internet słabo.  

 

404 

00:30:31.200 --> 00:31:16.500 

No zdarza się, że szybciej byłoby dzisiaj głosować, no  

 

405 

00:31:16.500 --> 00:31:21.800 

tradycyjnie, ale niestety elektronicznie, ale nie będziemy  

 

406 

00:31:21.800 --> 00:31:25.800 

komplikować życia. Przyzwyczailiśmy się.  

 

407 

00:31:25.800 --> 00:31:29.300 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu, aktywne już  

 

408 

00:31:29.300 --> 00:31:35.400 

jest głosowanie. Dziękuję.  

 

409 

00:31:35.400 --> 00:31:38.100 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

410 

00:31:38.100 --> 00:31:42.500 

Przechodzimy do kolejnego punktu. Druk numer 542 o sprawie  
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411 

00:31:42.500 --> 00:31:46.100 

w sprawie dotacji o dofinansowanie prac konserwatorskich, restauratorskich  

 

412 

00:31:46.100 --> 00:31:50.000 

lub robót budowlanych przy zabytku. Czy ktoś z Państwa radnych  

 

413 

00:31:50.000 --> 00:31:53.300 

lub Pan Burmistrz ma jakieś pytania, uwagi do uchwały? Nie  

 

414 

00:31:53.300 --> 00:31:56.600 

widzę, zatem przechodzimy do głosowania. Bardzo proszę Państwa  

 

415 

00:31:56.600 --> 00:32:01.000 

radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Czy uda  

 

416 

00:32:01.000 --> 00:32:17.400 

się od razu? Pani Małgosiu, dziękuję.  

 

417 

00:32:17.400 --> 00:32:21.000 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie.  

 

418 

00:32:21.000 --> 00:32:24.500 

Druk numer, przechodzimy do kolejnego punktu.  

 

419 

00:32:24.500 --> 00:32:31.300 

Druk numer 543 w sprawie zarządzenia wyborów sołtysa sołectwa  

 

420 

00:32:31.300 --> 00:32:35.600 

Cigacice w Gminie Sulechów. Bardzo proszę Państwa radnych  

 

421 

00:32:35.600 --> 00:32:40.100 

o zgłaszanie osoby, która będzie przewodniczącym zebrania wiejskiego.  

 

422 

00:32:40.100 --> 00:32:44.100 

Bardzo proszę, Pan radny Wiesław Kołakowski.  

 

423 

00:32:44.100 --> 00:32:50.700 

Chciałbym zgłosić Pana Zbigniewa Trompy na przewodniczącego tego  

 

424 
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00:32:50.700 --> 00:32:56.000 

zebrania. Panie radny czy Pan akceptuje zgłoszenie?  

 

425 

00:32:56.000 --> 00:33:01.000 

Tak, wyrażam zgodę. Dziękuję. Czy ktoś jeszcze? Pani Mecenas,  

 

426 

00:33:01.000 --> 00:33:06.100 

musimy przegłosować osobno kandydaturę, tak? Można, tak?  

 

427 

00:33:06.100 --> 00:33:11.400 

Dobrze, zatem przegłosujemy najpierw kandydaturę Pana Zbigniewa  

 

428 

00:33:11.400 --> 00:33:16.800 

Trompy na Przewodniczącego Zebrania Wiejskiego.  

 

429 

00:33:16.800 --> 00:33:33.400 

Panie Bartku? Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu  

 

430 

00:33:33.400 --> 00:33:43.300 

nad kandydaturą. Pan radny Stanisław Kaczmar.  

 

431 

00:33:43.300 --> 00:33:46.900 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Dziękuję.  

 

432 

00:33:46.900 --> 00:33:51.600 

Za 17 radnych, Pan radny Zbigniew Trompa wstrzymał się.  

 

433 

00:33:51.600 --> 00:33:57.500 

Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos w tym  

 

434 

00:33:57.500 --> 00:34:02.900 

punkcie? Nie widzę, zatem przechodzimy do głosowania uchwały (...) [dźwięk niesłyszalny],  

 

435 

00:34:02.900 --> 00:34:13.500 

Szanowni Państwo.  

 

436 

00:34:13.500 --> 00:34:17.500 

Tutaj Biuro Rady sygnalizuje mi, że musimy również w  

 

437 

00:34:17.500 --> 00:34:22.000 
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uchwale uzupełnić pozostałe elementy tej uchwały.  

 

438 

00:34:22.000 --> 00:34:26.100 

To jest miejsce zebrania wiejskiego, godzina zebrania wiejskiego,  

 

439 

00:34:26.100 --> 00:34:30.200 

porządek zebrania, porządek jest. Miejsce zebrania wiejskiego  

 

440 

00:34:30.200 --> 00:34:33.400 

oraz godzinę, tak? I termin.  

 

441 

00:34:33.400 --> 00:34:36.600 

Panie radny Zbigniew Trompa.  

 

442 

00:34:36.600 --> 00:34:43.200 

Miejsce, sala wiejska w Cigacicach, tak.  

 

443 

00:34:43.200 --> 00:35:14.500 

Godzina zebrania wiejskiego i termin. 24.  

 

444 

00:35:14.500 --> 00:35:17.400 

maj, tak? Czy to jest wystarczająco, czy za szybko nie  

 

445 

00:35:17.400 --> 00:35:24.500 

będzie? Za szybko, musi być odpowiedni okres, tak. Czyli  

 

446 

00:35:24.500 --> 00:35:32.400 

czerwiec lepiej, tak? Czerwiec. Wystarczy, czy?  

 

447 

00:35:32.400 --> 00:35:40.800 

Czyli tak, godzina zebrania wiejskiego, godzina 18.00.  

 

448 

00:35:40.800 --> 00:35:46.500 

Termin zebrania wiejskiego, jeszcze raz. 6 czerwca i  

 

449 

00:35:46.500 --> 00:35:49.700 

miejsce zebrania wiejskiego jeszcze raz, sala wiejska w  

 

450 

00:35:49.700 --> 00:35:53.700 

Cigacicach, tak? Czy tutaj trzeba dodać jeszcze adres, czy  
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451 

00:35:53.700 --> 00:36:01.200 

to wystarczy? Nie, no to Pan radny.  

 

452 

00:36:01.200 --> 00:36:05.400 

Właśnie zmienimy na szkołę podstawową.  

 

453 

00:36:05.400 --> 00:36:09.300 

Ustalimy tutaj z Panią Dyrektor. Widzę Pani Dyrektor wyraża  

 

454 

00:36:09.300 --> 00:36:13.000 

zgodę. Faktycznie może tam miejsca zabraknąć, więc poprosimy.  

 

455 

00:36:13.000 --> 00:36:15.600 

Czyli miejsce zebrania wiejskiego, Szkoła Podstawowa w  

 

456 

00:36:15.600 --> 00:36:21.600 

Cigacicach. Termin zebrania 6 czerwca, godzina zebrania 18.00,  

 

457 

00:36:21.600 --> 00:36:25.400 

tak? Te zmiany musimy przygotować, przegłosować Pani Mecenas,  

 

458 

00:36:25.400 --> 00:36:29.200 

tak? Czy możemy je wszystkie (...) Panie Przewodniczący, chyba  

 

459 

00:36:29.200 --> 00:36:32.700 

powinna się pojawić pełna nazwa szkoły. Dobrze.  

 

460 

00:36:32.700 --> 00:36:37.600 

Szkoła Podstawowa w Cigacicach im.  

 

461 

00:36:37.600 --> 00:36:40.500 

Melchiora Wańkowicza, tak żeby nie było żadnych (...) Szkoła  

 

462 

00:36:40.500 --> 00:37:02.300 

Podstawowa w Cigacicach im. (...) Dobrze [dźwięk niesłyszalny], czy  

 

463 

00:37:02.300 --> 00:37:06.700 

teraz jest poprawnie? Szkoła Podstawowa im.  
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464 

00:37:06.700 --> 00:37:09.900 

Melchiora Wańkowicza w Cigacicach, godzina 18.00,  

 

465 

00:37:09.900 --> 00:37:12.800 

termin 6 czerwca. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie  

 

466 

00:37:12.800 --> 00:37:18.900 

głosu na swoich urządzeniach. Zmiany dotyczące terminu daty,  

 

467 

00:37:18.900 --> 00:37:26.600 

godziny i miejsca. No dzisiaj mamy problemy z urządzeniami elektronicznymi,  

 

468 

00:37:26.600 --> 00:38:23.800 

tak? Czekamy. Głosowanie jest już aktywne.  

 

469 

00:38:23.800 --> 00:38:30.800 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu. Pan radny  

 

470 

00:38:30.800 --> 00:38:34.600 

Wojciech, Pan radny Wiesław Kołakowski, bardzo proszę. Za  

 

471 

00:38:34.600 --> 00:38:37.700 

18 radnych. Zmiany do uchwały zostały przyjęte.  

 

472 

00:38:37.700 --> 00:38:43.300 

Zamykam dyskusję i rozpoczynam głosowanie uchwały, druk  

 

473 

00:38:43.300 --> 00:38:47.500 

numer 543 wraz z przyjętymi zmianami. Bardzo proszę Państwa  

 

474 

00:38:47.500 --> 00:38:50.900 

radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach. Panie Bartku,  

 

475 

00:38:50.900 --> 00:38:55.200 

uda się teraz od razu uruchomić?  

 

476 

00:38:55.200 --> 00:39:01.300 

No to czekamy.  

 

477 
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00:39:01.300 --> 00:39:45.000 

Głosowanie jest już aktywne.  

 

478 

00:39:45.000 --> 00:39:52.500 

Bardzo proszę o oddanie głosu, druk numer 543. Bardzo proszę  

 

479 

00:39:52.500 --> 00:39:56.500 

Państwa radnych o oddanie głosu. Za 18 radnych.  

 

480 

00:39:56.500 --> 00:39:59.800 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

481 

00:39:59.800 --> 00:40:03.800 

do kolejnego punktu. Druk numer 544 w sprawie powołania doraźnej  

 

482 

00:40:03.800 --> 00:40:07.300 

Komisji Heraldycznej Rady Miejskiej w Sulechowie, ustalenia  

 

483 

00:40:07.300 --> 00:40:11.100 

jej składu osobowego oraz przedmiotu działania i tutaj trochę  

 

484 

00:40:11.100 --> 00:40:14.900 

głosowań będzie. Bardzo proszę Państwa radnych o zgłaszanie kandydatów  

 

485 

00:40:14.900 --> 00:40:25.200 

do komisji. Pani Mecenas, bo tutaj pojawiły się pytania.  

 

486 

00:40:25.200 --> 00:40:28.700 

Czy najpierw przewodniczący, czy najpierw przewodniczącego, tak? [dźwięk niesłyszalny],  

 

487 

00:40:28.700 --> 00:40:34.600 

dobrze. To bardzo proszę najpierw Państwa radnych o zgłaszanie  

 

488 

00:40:34.600 --> 00:40:37.800 

kandydatów na Przewodniczącego Komisji Heraldycznej.  

 

489 

00:40:37.800 --> 00:40:41.300 

Bardzo proszę, Pan rady Stanisław Kaczmar.  

 

490 

00:40:41.300 --> 00:40:44.400 
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Panie Przewodniczący, Wysoka Rado, Panie Burmistrzu.  

 

491 

00:40:44.400 --> 00:40:48.800 

Zgłaszam na przewodniczącego danej komisji Zbigniewa Trompę.  

 

492 

00:40:48.800 --> 00:40:53.500 

Czy Pan radny wyraża zgodę? Dziękuję za zaufanie.  

 

493 

00:40:53.500 --> 00:40:58.200 

Tak, wyrażam zgodę. Czy ktoś jeszcze z Państwa radnych chciałby zgłosić  

 

494 

00:40:58.200 --> 00:41:01.700 

jakiegoś kandydata? Nie widzę więcej kandydatów.  

 

495 

00:41:01.700 --> 00:41:06.800 

Nie widzę więcej zgłoszeń, tak.  

 

496 

00:41:06.800 --> 00:41:13.300 

Zatem przejdziemy do głosowania teraz kandydata Pana Zbigniewa  

 

497 

00:41:13.300 --> 00:41:16.500 

Trompy na przewodniczącego komisji.  

 

498 

00:41:16.500 --> 00:41:24.700 

Nie, no co. Może być. Panie Bartku, przegłosujemy najpierw  

 

499 

00:41:24.700 --> 00:41:27.600 

kandydata na Przewodniczącego Komisji Heraldycznej, a  

 

500 

00:41:27.600 --> 00:41:31.200 

potem przejdziemy do głosowania członków komisji, tak?  

 

501 

00:41:31.200 --> 00:41:38.200 

Tak może być. Zatem na początek Przewodniczący Komisji Heraldycznej,  

 

502 

00:41:38.200 --> 00:41:42.100 

Pan radny Zbigniew Trompa. Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie  

 

503 

00:41:42.100 --> 00:41:46.400 

głosu za kandydatem lub przeciw, jeżeli ktoś się nie zgadza.  
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504 

00:41:46.400 --> 00:41:50.100 

A Panie Bartku czekamy na głosowanie, tak?  

 

505 

00:41:50.100 --> 00:42:08.800 

No jeszcze kilka głosowań będzie.  

 

506 

00:42:08.800 --> 00:42:31.500 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach.  

 

507 

00:42:31.500 --> 00:42:40.500 

Za 18 radnych.  

 

508 

00:42:40.500 --> 00:42:44.300 

Kandydat został przegłosowany jednogłośnie. Teraz proszę  

 

509 

00:42:44.300 --> 00:42:47.200 

Państwa radnych o zgłaszanie kandydatów na członków komisji.  

 

510 

00:42:47.200 --> 00:42:51.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o zgłaszanie kandydatów.  

 

511 

00:42:51.400 --> 00:42:57.200 

Na początek Pan radny Czesław Grzeszyński. Panie Przewodniczący, Panie  

 

512 

00:42:57.200 --> 00:43:03.300 

Burmistrzu, Panie i Panowie Radni, Szanowni Państwo. W  

 

513 

00:43:03.300 --> 00:43:06.200 

imieniu klubu forum chciałbym zgłosić kandydaturę Pana  

 

514 

00:43:06.200 --> 00:43:11.000 

radnego Jana Rerusa, dziękuję. Czy Pan radny Jan Rerus wyraża  

 

515 

00:43:11.000 --> 00:43:16.300 

zgodę? Tak, wyrażam zgodę. Bardzo proszę.  

 

516 

00:43:16.300 --> 00:43:19.200 

Pan radny Wojciech Szefner. Panie Przewodniczący, w  
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517 

00:43:19.200 --> 00:43:21.600 

imieniu Klubu Radnych [dźwięk niezrozumiały] zgłaszam kandydaturę  

 

518 

00:43:21.600 --> 00:43:28.200 

Pana Piotra Bodnara. Czy Pan radny Piotr Bodnar wyraża zgodę?  

 

519 

00:43:28.200 --> 00:43:31.700 

Tak, wyrażam zgodę. Dziękuję. Czy ktoś jeszcze?  

 

520 

00:43:31.700 --> 00:43:36.000 

Bardzo proszę Pan radny Piotr Bodnar. Zgłaszam kandydaturę Pana  

 

521 

00:43:36.000 --> 00:43:39.400 

Radosława Morkowskiego. Dziękuję. Wyrażam zgodę.  

 

522 

00:43:39.400 --> 00:43:44.900 

Więcej zgłoszeń nie widzę, zatem mamy już listę kandydatów i  

 

523 

00:43:44.900 --> 00:43:49.800 

musimy każdego osobno przegłosować, tak? Łącznie?  

 

524 

00:43:49.800 --> 00:43:55.200 

Łącznie, tak?  

 

525 

00:43:55.200 --> 00:43:58.600 

Wszyscy wyrażacie taką wolę, żeby przegłosować tych wszystkich  

 

526 

00:43:58.600 --> 00:44:02.600 

kandydatów łącznie? Nie widzę głosu sprzeciwu.  

 

527 

00:44:02.600 --> 00:44:09.500 

Zatem przegłosujemy listę kandydatów na członków komisji.  

 

528 

00:44:09.500 --> 00:44:16.100 

Pan radny Jan Rerus, Pan radny Piotr Bodnar i ja.  

 

529 

00:44:16.100 --> 00:44:21.100 

Czyli Pan radny Radosław Murkowski, tak jest, zgadza się.  

 

530 
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00:44:21.100 --> 00:44:43.600 

Czekamy, aż głosowanie będzie aktywne.  

 

531 

00:44:43.600 --> 00:44:54.900 

No może to być już prawie ostatnie, nie?  

 

532 

00:44:54.900 --> 00:44:58.300 

Nie, jeszcze uchwała. Te 2.  

 

533 

00:44:58.300 --> 00:45:02.500 

No i jeszcze nie wiadomo czy coś nie będzie.  

 

534 

00:45:02.500 --> 00:45:19.400 

Bardzo proszę Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach  

 

535 

00:45:19.400 --> 00:45:25.200 

nad listą kandydatów na członków Komisji Heraldycznej. Bardzo  

 

536 

00:45:25.200 --> 00:45:29.600 

proszę o głosowanie Państwa radnych. Dziękuję.  

 

537 

00:45:29.600 --> 00:45:33.800 

Za 18 radnych. Stwierdzam, że propozycja kandydatów została  

 

538 

00:45:33.800 --> 00:45:37.500 

przyjęta jednogłośnie. Przejdziemy teraz do głosowania uchwały,  

 

539 

00:45:37.500 --> 00:45:43.900 

druk nr 544 wraz z kandydatami, Przewodniczący Komisji Pan  

 

540 

00:45:43.900 --> 00:45:48.400 

radny Zbigniew Trompa i członkowie komisji, Pan radny Jan Rerus, Pan  

 

541 

00:45:48.400 --> 00:45:52.900 

radny Piotr Bodnar i Pan radny Radosław Murkowski. Bardzo proszę  

 

542 

00:45:52.900 --> 00:45:55.700 

Państwa radnych o oddanie głosu na swoich urządzeniach nad  

 

543 

00:45:55.700 --> 00:45:59.800 
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uchwałą druk nr 544, a Pana Bartka o uruchomienie głosowania.  

 

544 

00:45:59.800 --> 00:46:03.000 

O, udało się.  

 

545 

00:46:03.000 --> 00:46:12.700 

Bardzo proszę o oddanie głosu. Pan radny Wiesław Kołakowski jeszcze,  

 

546 

00:46:12.700 --> 00:46:16.600 

Panie radny. Za 18 radnych.  

 

547 

00:46:16.600 --> 00:46:20.600 

Stwierdzam, że uchwała została przyjęta jednogłośnie. Przechodzimy  

 

548 

00:46:20.600 --> 00:46:23.700 

do kolejnego punktu, punkt 8. Zapytania sołtysów i mieszkańców  

 

549 

00:46:23.700 --> 00:46:26.600 

oraz udzielenie odpowiedzi. Czy ktoś z Państwa sołtysów lub mieszkańców  

 

550 

00:46:26.600 --> 00:46:32.100 

chciałby zabrać głos w tym punkcie? Pytania sołtysów, sołtysi  

 

551 

00:46:32.100 --> 00:46:35.600 

rozmawiają, ale głos chcą zabrać, nie ma pytań. Wszystko jest  

 

552 

00:46:35.600 --> 00:46:40.300 

super, dobrze. Przyjedziemy niedługo, tak? Komisja Wsi  

 

553 

00:46:40.300 --> 00:46:44.300 

i Komisja Przestrzegania Prawa chce Państwa odwiedzić w  

 

554 

00:46:44.300 --> 00:46:49.700 

sołectwach, także tam się pojawią pytania.  

 

555 

00:46:49.700 --> 00:47:00.700 

Tam się pojawiają pytania. [dźwięk niesłyszalny] dobrze.  

 

556 

00:47:00.700 --> 00:47:04.200 

Nie widzę pytań ani mieszkańców, ani sołtysów. Przechodzimy do  
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557 

00:47:04.200 --> 00:47:07.500 

kolejnego punktu, punk 9. Wolne wnioski i informacje oraz  

 

558 

00:47:07.500 --> 00:47:11.000 

dyskusja. Czy ktoś z Państwa radnych chciałby zabrać głos  

 

559 

00:47:11.000 --> 00:47:13.900 

w tym punkcie? Bardzo proszę, Pan radny Sebastian Różycki.  

 

560 

00:47:13.900 --> 00:47:17.400 

Panie Burmistrzu, Panie Przewodniczący, Szanowni Radni.  

 

561 

00:47:17.400 --> 00:47:21.300 

Tak naprawdę pierwsza część pytania dotyczy wniosku, aby  

 

562 

00:47:21.300 --> 00:47:24.900 

wystąpić do Starostwa Powiatowego o remont nawierzchni oraz  

 

563 

00:47:24.900 --> 00:47:27.800 

między innymi też sygnalizacji na przejściu. Chodzi mi o  

 

564 

00:47:27.800 --> 00:47:32.100 

ulicę Piaskową, a stan nawierzchni jest fatalny oraz jednocześnie  

 

565 

00:47:32.100 --> 00:47:36.200 

wymiecenie tej części drogi, jeśli chodzi o piasek zalegający  

 

566 

00:47:36.200 --> 00:47:40.900 

między innymi przy krawężniku. Natomiast druga część pytania  

 

567 

00:47:40.900 --> 00:47:44.800 

dotyczy starego samochodu Straży Miejskiej.  

 

568 

00:47:44.800 --> 00:47:47.700 

Chciałbym się tylko dopytać co się z tym samochodem będzie  

 

569 

00:47:47.700 --> 00:47:51.300 

działo? Czy ewentualnie, jeżeli miałby zostać, to może  
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570 

00:47:51.300 --> 00:47:54.400 

go też tak samo ładnie okleić jak ten nowy? Dziękuję.  

 

571 

00:47:54.400 --> 00:47:59.300 

Dziękuję, bardzo proszę Pan radny, Pan Burmistrz ad vocem od  

 

572 

00:47:59.300 --> 00:48:01.500 

razu, tak? Dobrze, bardzo proszę Panie Burmistrzu. Czy  

 

573 

00:48:01.500 --> 00:48:04.400 

Państwo pozwolicie na taką, żeby od razu odpowiadać? Bardzo  

 

574 

00:48:04.400 --> 00:48:07.100 

proszę. Panie Sebastianie, druga część. Samochód jest w  

 

575 

00:48:07.100 --> 00:48:11.100 

tej chwili wykorzystywany przez służby drogowe urzędu. Został  

 

576 

00:48:11.100 --> 00:48:16.400 

zmieniony sposób oklejenia. Proszę zerknąć, zdecydowaliśmy, że  

 

577 

00:48:16.400 --> 00:48:19.800 

tak naprawdę sprzedaż tego auta, póki jeszcze działa jest  

 

578 

00:48:19.800 --> 00:48:23.800 

absolutnie nieopłacalne, a w zamian używania samochodów prywatnych  

 

579 

00:48:23.800 --> 00:48:28.100 

do wyjazdów na drogi i do kontroli będziemy wykorzystywać ten  

 

580 

00:48:28.100 --> 00:48:32.700 

pojazd. Uważam, że to jest najlepsze na tym etapie rozwiązanie.  

 

581 

00:48:32.700 --> 00:48:35.000 

Oczywiście, jeśli chodzi o drogę powiatową i ulicę Piaskową.  

 

582 

00:48:35.000 --> 00:48:39.400 

Ponowimy, choć to też muszę powiedzieć, to się już wydarzyło  

 

583 
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00:48:39.400 --> 00:48:41.900 

w tym roku, więc to nie pierwszy raz rozmawiamy. Również w  

 

584 

00:48:41.900 --> 00:48:46.800 

kontekście wykoszenia terenów na terenie miasta, ale pozwolę  

 

585 

00:48:46.800 --> 00:48:49.100 

sobie przy tej okazji powiedzieć, że w ramach pewnego planu  

 

586 

00:48:49.100 --> 00:48:52.900 

szerszego, wieloletniego na poziomie powiatu właśnie w  

 

587 

00:48:52.900 --> 00:48:54.900 

Sulechowie między innymi ta droga jest generalnie jedną  

 

588 

00:48:54.900 --> 00:48:58.400 

z ważniejszych do przeprowadzenia remontu, takiego remontu  

 

589 

00:48:58.400 --> 00:49:03.100 

kapitalnego, kapitalnego. Mówię o ulicy Piaskowej.  

 

590 

00:49:03.100 --> 00:49:07.600 

Dziękuję, bardzo proszę ad vocem Pan radny Sebastian Różycki.  

 

591 

00:49:07.600 --> 00:49:11.900 

W planach Supekom-u wiem, że jest wymiana kanalizacji i  

 

592 

00:49:11.900 --> 00:49:16.200 

wiem, że tam był spór ze starostwem powiatowym odnośnie nawierzchni.  

 

593 

00:49:16.200 --> 00:49:20.500 

Dlatego na ten moment takie działanie interwencyjne zgłaszałem,  

 

594 

00:49:20.500 --> 00:49:23.100 

także dziękuję. Dziękuję, bardzo proszę Pan radny Wiesław  

 

595 

00:49:23.100 --> 00:49:28.600 

Kołakowski. No ja to bym chciał troszeczkę tak pochwalić akcję.  

 

596 

00:49:28.600 --> 00:49:32.600 
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8 maja odbyła się akcja Czysta Odra zorganizowana przez  

 

597 

00:49:32.600 --> 00:49:36.600 

OSP Cigacice. W zasadzie to było podłączenie się pod taką  

 

598 

00:49:36.600 --> 00:49:39.900 

ogólną odrzańską akcję, ale zorganizowana taka dosyć z  

 

599 

00:49:39.900 --> 00:49:44.000 

fajną pompą. Pan radny Trompa z Sołtysem Górzykowa poprowadzili  

 

600 

00:49:44.000 --> 00:49:48.400 

jedną grupę od Górzykowa w kierunku Cigacic. Harcerze z  

 

601 

00:49:48.400 --> 00:49:52.600 

Hufca Sulechowsko-Babimojskiego, lewy brzeg Odry, a  

 

602 

00:49:52.600 --> 00:49:57.700 

mieszkańcy Cigacic i jednostki OSP zajęli się resztą.  

 

603 

00:49:57.700 --> 00:50:02.300 

Do tego były cztery łodzie, które zabezpieczały akcję z  

 

604 

00:50:02.300 --> 00:50:07.500 

wody. Dołączyli się OSP Zawada, OSP Trzebiechów, no i  

 

605 

00:50:07.500 --> 00:50:10.300 

Ratownictwo Wodne Sława z takim poduszkowcem, gdzie to  

 

606 

00:50:10.300 --> 00:50:17.000 

bardzo fajnie efektywnie wyglądało. Na koniec akcji Stowarzyszenie  

 

607 

00:50:17.000 --> 00:50:21.300 

Serce zorganizowało poczęstunek. Były takie hamburgery, było  

 

608 

00:50:21.300 --> 00:50:24.800 

ciasto, była kawa. Bardzo fajnie akcja zorganizowana. Wielkie  

 

609 

00:50:24.800 --> 00:50:28.500 

podziękowania również dla Burmistrza Sulechowa, dla zastępcy  
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610 

00:50:28.500 --> 00:50:33.700 

burmistrza może bardziej Pana Górznego za pomoc.  

 

611 

00:50:33.700 --> 00:50:36.900 

Przede wszystkim z odebraniu tych śmieci, zorganizowaniu worków i wspierania  

 

612 

00:50:36.900 --> 00:50:42.600 

akcji. Także bardzo dziękuję. Dziękuję, bardzo proszę Pan  

 

613 

00:50:42.600 --> 00:50:46.400 

radny Wojciech Szefner. Dziękuję bardzo.  

 

614 

00:50:46.400 --> 00:50:49.600 

Szanowni Państwo, ja chciałem tylko krótką informację przekazać.  

 

615 

00:50:49.600 --> 00:50:53.200 

4 czerwca na Stawie Miejskim w Sulechowie, tu w parku Sulecha  

 

616 

00:50:53.200 --> 00:50:55.900 

wracamy z tą imprezą, czyli z Wędkarskim Dniem Dziecka. Zapraszam  

 

617 

00:50:55.900 --> 00:50:59.900 

wszystkie osoby zainteresowane do czynnego udziału, albo  

 

618 

00:50:59.900 --> 00:51:02.100 

nawet jak będzie czas wolny to jest sobota, przyjść, pooglądać.  

 

619 

00:51:02.100 --> 00:51:06.600 

Mam nadzieję, że Państwa też zaprosimy, pokażemy czym się  

 

620 

00:51:06.600 --> 00:51:11.800 

zajmujemy, jak młodzież potrafi wędką operować i do wspólnej  

 

621 

00:51:11.800 --> 00:51:14.500 

zabawy i spędzenia tego wspólnego czasu. Dziękuję bardzo.  

 

622 

00:51:14.500 --> 00:51:17.800 

Dziękuję. Nie widzę więcej zgłoszeń do głosu.  
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623 

00:51:17.800 --> 00:51:22.600 

Zatem przechodzimy do kolejnego punktu. Jest zgłoszenie, tak  

 

624 

00:51:22.600 --> 00:51:25.900 

Panie Burmistrzu, w ostatniej chwili. Cieszę się, że  

 

625 

00:51:25.900 --> 00:51:29.300 

w takim razie zdążyłem. Panie Przewodniczący, ta wypowiedź Pana  

 

626 

00:51:29.300 --> 00:51:32.800 

Wojciecha przypomniała mi o pytaniu, które wcześniej zadawał  

 

627 

00:51:32.800 --> 00:51:37.300 

Pan na komisjach, Pan radny Roman Rakowski.  

 

628 

00:51:37.300 --> 00:51:41.900 

Chciałem potwierdzić, że na tym stawku, o którym rozmawialiśmy jest  

 

629 

00:51:41.900 --> 00:51:45.500 

już zlecenie zrobione odnośnie ławek i tych koszy, więc  

 

630 

00:51:45.500 --> 00:51:48.900 

potwierdzam, że to co wcześniej mówiłem na komisji rzeczywiście  

 

631 

00:51:48.900 --> 00:51:53.100 

tak wygląda, także to będzie zrobione. Dziękuję.  

 

632 

00:51:53.100 --> 00:51:55.400 

Nie widzę więcej głosów w tym punkcie. Przechodzimy do  

 

633 

00:51:55.400 --> 00:51:59.200 

kolejnego punktu, punkt 10. Wysoka Rado, stwierdzam, że  

 

634 

00:51:59.200 --> 00:52:02.000 

porządek obrad dzisiejszej sesji został zrealizowany. Zamykam  

 

635 

00:52:02.000 --> 00:52:04.800 

LIV sesję Rady Miejskiej w Sulechowie.  

Dziękuję bardzo.  

 


